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D o m o k o s  István:
A Jogi és Ügyrendi Bizot tság  3 igen szavazatta l ,  5 t a r tó zk o d ás  mellett  a 

ha tároza t i  javas la to t  nem javasolja  e lfogadásra  a Képvise lő - tes tü le tnek .  A 
második ha tároza ti  te rveze tben  benne van, hogy fe lkér jük  a B akonykarsz t  Rt-t  az 
adatszo lgál ta tás ra .  Ez az első ha tá rozati  j avas la tban  ez nem volt  benne. Ez a 
problémánk volt a ha tá rozati  javas la tta l .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A m ódos í to t t  ha tároza t i  j avas la to t  sem fogad ta  el a Jogi és Ügyrendi 

B izo t tság?
K érdése  van-e valakinek?

J á m b o r  Attila:
Az e lő te r jesz tő tő l  szere tnék kérdezni .  A ha tároza t i  j avas la tban  azt  írja, hogy 

meg kell vizsgálni,  hogy a várpalo ta i  üzem egység  képes-e  a je lenleginél  
ha tékonyabb működésre .  Nem tudom, hogy nem volna-e  célszerűbb azt  is 
megvizsgálni ,  hogy képes-e  önfennta r tó  módon is működni .  Ez a ke ttő  
megí té lésem szerint  nem ugyanaz.  Végezhetek  egy v izsgá la to t  a ha tékonyság  
növelése  érdekében,  de ha önállós ítani akar juk a sze rveze te t ,  akkor  szerencsés  
volna megnézni,  hosszú távon  képződik-e  olyan nyereség ,  hogy fenn tudjon 
maradni.  A tá rsulás  annak idején pon tosan  ennek okán  jö t t  létre,  hogy egy 
nagyobb szervezet elvileg jobban  meg tudja  oldani az esedékes  beruházások  
szükségességé t ,  de ha csak a ha tékonyabb működés  fe lté te le it  v izsgáljuk meg, 
a kkor  nem biztos,  hogy erre is választ  kapunk. E gye té r tene-e  egy ilyen 
módosítássa l  az e lő te r jesz tő?

B á t o r  Antal:
Befogadom.

F a k á s z Tamás:
Azt hallo ttam, hogy Veszprém is fogla lkozik  hasonló  gondola t ta l .  Van-e  ilyen 

je llegű  in formációnk?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ami itt van e lő t tünk  anyag, rövid í te t t  vá l tozatban  - a teljes kö te t  o t t  van a 

T ö rzsök  úrnál -, az tu la jdonképpen  Veszprém kezdem ényezésé re  indult ,  egyben 
akar ja  az egészet ,  a 134 tago t  számláló B akonykarsz t  R t- t  priva tizá ltatn i .  Az ő 
szándéka egyértelmű.

Vélemény, észrevétel?

L a s s ú  Tamás:
Ha egy ilyen nagy cég, mint a Bakonykarsz t  Rt. p r iva t izác ióra  készül,  akkor 

azt azért  teszi,  hogy tőkéhez  jusson .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ez az anyag kerü lt  u to ljára  napirendi  pontra ,  egy szó el nem hangzo t t  hozzá  a 

tagság  részéről ,  és szavazásra  sem került .
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D o m o k o s  Is tván:

Amennyiben priva t izá lásra  kerül sor, akkor  meg kell vizsgálni  annak a 
lehe tőségé t ,  hogy kiváljunk. Én azt hiszem, hogy V eszprém önkorm ányza ta  
egyedül marad ebben a kérdésben, de ha mégis felmerül az a kérdés,  hogy ezt 
pr ivatizálni  szere tnék, akko r  én azt fogom javasoln i ,  hogy ki kell válnunk. 
E lhangzo t t  és az anyagban is szerepel,  hogy tovább nem ta r tha tó  ez az állapot, 
ami 5 éven keresz tü l  folyt ,  hogy az igazga tóság  nem já ru l t  hozzá,  hogy a víz- és 
c sa to rnad í ja t  úgy emeljük,  ahogy a menedzsment kér te .  Mi mindig féken 
t a r to t tu k ,  azt mondtuk , hogy nullszaldó körül m ozog jon  a cég, mert  nem tud a 
lakosság  több te rhe t  vállalni. A szolgálta tás  vesz te séges ,  és a nyereséget  a 
mel lék tevékenységből  és a vagyon értékes í tésébő l  s ikerü lt  eddig  elérni. A vagyon 
úgy néz ki, hogy e l fogyot t ,  nincs mit értékes íteni,  mos t  mindenképpen  meg kell 
lépni azt  a lépést ,  hogy be kell nekünk építeni a k ö l t s égekbe  az amortizáció t .  
E lm ond ták  a szakemberek ,  hogy a szennyvizet  eddig  nem kezeltük,  m os tm ár  igen, 
ez nyílván drágább, kö l tségesebb .  A sze llőz te tő  rendszer ,  ami a vizet  oxigénnel 
dúsít ja ,  annak az é le t ta r tam a  4-5 év, és a cseré je  körü lbelü l  40 millió for in tba 
kerü lne.  Ha erre  nem b iz tos í tunk  fedeze te t  a díjba, ak k o r  4-5 év múlva o t t  állunk, 
hogy nincs miből ezt  a be rendezés t  felújítani.  M egá l lap í to t t  az igazga tóság  egy 
á l ta lános  kö lt séget,  ami a lapköl tség ,  mindenhol egyforma,  és az önkorm ányza tok  
kü lön-kü lön  megszabja  a víz- és csa tornadíja t .

Azt  javas lom, hogy ezt  az e lő te r jesz tés t  t ám ogassuk ,  csak e lő t te  meg kell 
beszélni  az é r in te t t  önkorm ányza tokka l .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
S zep tem ber  17-én az é r in te t t  önkorm ányza tok  veze tő ive l  ebben dön tö t tünk .  A 

B akonyka rsz t  Rt.  várpa lo ta i  üzem m érnökségének  további sorsáró l ,  ha ott  
p r iva tizá lnak,  akkor  nekünk  fe lkészültnek  kell lennünk.

Az u to lsó  bekezdésben  azt  javasolnám, mivel az a lapanyagok  a vállalati fő 
ö ssze függésekrő l  a K ossu th  Hold ing Rt-nél megvannak ,  Bará th  Tamásékkal 
kellene tárgyalni ,  minimalizálni  ezt a maximum 500 eF t -os  i rányösszeget .  Én egy 
maximum i rányösszeget  ké r tem tőle,  amit nem lépet t  alul. Az u to lsó  bekezdésben 
m egfoga lm azo t tak  szerin t  nem kellene egy új el járás.  Igazga tó  tanácsban  is van 
olyan, hogy a Dunaho ld ingnak  k ibor í to t tak  mindent,  most ha másik cég bejön, 
ak k o r  azoknak  is mindent  ki kellene borítani ,  és nem biz tos ,  hogy hozzá já ru lnak  
az ada tszo lgá l ta tá shoz .  Ez a félelmem.

Azt  tudnám javaso ln i ,  hogy mivel benne van, ezt  a rész t  a rende lkezésre  álló 
ada tok  alapján á tnéz te ,  és ado t t  róla  egy záró je len tés t ,  ennek a f inomítását  
leghamarabb, legfe lkészü l tebben  ő tudja  ellátni.  Ez az egyik dolog. A másik 
dolog,  hogy a többi é r in te t t  önkorm ányza tok  anyagi hozzá já ru lásá t  v iszont én 
in tézem. Megcsináljuk  a tanu lmányt,  ők pedig  valamilyen arányban já ru l janak  
hozzá .  Én úgy érzem,  hogy 300 ezer for int  körüli  összegben  meg tudunk  velük 
egyezni,  és február  végére  idetesz i  az anyagot,  és akko r  nyugodt  fe lkészültséggel 
vagyunk.  Ha bármit  lép a Bakonykarsz t  Rt. ,  akkor  nekünk  az esé lyünk megvan 
arra ,  hogy amit végcé lkén t  k i tűz tünk,  realizálni  tudjuk.

S u r á n  v i  Pál:
Javaslom, hogy a ré sz le tekbe  ne menjünk bele.  Szer in tem a ha tékonyság  elég, 

mert  az, hogy egy ilyen cég vesz te ségm entes -e  vagy nem, az ra jtunk  múlik, az 
alapján,  hogy mennyi vízdíjat  á l lapítunk meg.
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L e s z k o v s z k i  Tibor:
B á to r úr e lfogadja, hogy a hatá rozati javas la t  u to lsó része tö r lés re  ke rü l jön?

B á t o r  An ta l:

Igen.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Köszönöm.
Aki elfogadja  így a ha tá rozati  javas la to t ,  kérem szavazzon.

A Képviselő-testü let 18 igen szavazatta l a következő ha tároza to t hozta:

304/2000. (XI.23.) számú képviselő-testületi határozat:

V árpalo ta  Város  Önkormányzati  K épv ise lő - te s tü le te  e lhatározza,  hogy a 
B akonykarsz t  Rt működésén  belül a Várpalota i  Ü zem m érnökség  tevékenységé t  
szakér tő  céggel á tv ilágít ta t ja  különös  tek in te tte l  a köve tkező re :  
a várpalota i  üzemegység  önállósulása esetén hosszútávon  képes-e  a 
j e len leg iné l  hatékonyabb és nyereséges  működésre .

Felkéri  a B akonykarsz t  Rt. Igazga tóságá t ,  hogy a szükséges  ada tok  rende lkezésre  
bocsá tá sá t  engedélyezze  a szakér tők  részére.

A K épvise lő - tes tü le t  - az átvilágítás  eredményétő l függően  - ki fe jezésre  ju t t a t j a  
azon szándékát ,  hogy az önkormányzat  kilép a B akonyka rsz t  Rt-ből és a 
Várpalota i  Ü zem m érnöksége t  önálló egységként m űköd te t i ,  legkorábban  2002. 
j a n u á r  1-jétől.

26.)  Jelentés  a 209 /2000 .  ( I X .14.) számú képv ise lő - te s tü le t i  határozat  
végrehaj tásáró l  (287.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Jegyző úr k íván-e  szólni?

Dr. F e k e t e  Antal  János:
Köszönöm nem.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A b izo t t ságok  ál lásfoglalását  kérem.

L a s s ú  Tamás:
A Gazdasági  és Pénzügyi B izo t t ság  a ha tároza t i  j avas la to t  10 igen szavazatta l  

javasol ja  e lfogadásra .

S a j t o s  János:
Inota  Városrész  Önkormányzó  Tes tü le te  9 igen szavazatta l  e l fogadásra  

javaso l ja  a ha tá ro za t - te rv e z e te t  a Képvise lő- tes tü le tnek .



L e s z k o v s z k i  T ibo r:

Kérdése van-e va la k inek?

Vé lem ény, észrevéte l?

A k i  e lfogadja, ké rem  szavazzon.

A K épv iselő -testü le t 18 igen szavazatta l a következő ha tározato t hozta:

7 9

305/2000. (XI.23.) számú képviselő-testületi határozat:

Várpalo ta  V áros  ö n k o rm á n y z a t i  K épv ise lő - tes tü le te  a 2 09 /2000 .  (IX. 14.) számú 
képvise lő - tes tü le t i  ha tá roza t  végrehaj tásáró l  szóló je l e n té s t  a jegyző 
e lő te r je sz tésében  elfogadja.

A ga rázsok  adóbevallási  kö te leze t t s ége  te l je s í tésének  e llenőrzését  
2001. decem ber  31-i  ha tá r idővel ál lapítja meg.

H a t á r i d ő :  2001 .  december  31.

Fele lős :  dr. F eke te  Antal János  jegyző

27.)  B eszám o ló  a p é n z b e l i  és t e r m é s z e t b e n  n y ú j t o t t  szoc iá l is  és 
g y e r m e k v é d e l m i  e l l á t á s o k  2000.  III. n e g y e d é v i  a d a t a i r ó l  (271.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A b izo t tság i  á l lásfog la lásokat  kérem.

Dr. S z a b ó  Gyula:
Az Egészségügy i ,  Szociál is  és Lakásügyi B izo t t ság  8 igen szavaza tta l  a 

beszám oló t  e l fogadás ra  javaso l ja  a K épv ise lő - tes tü le tnek .

S a j t o s  János:
Ino ta  V á ro s rész  Önkormányzó  Tes tü le te  9 igen szavaza t ta l  e lfogadásra  

javaso l ja  a h a tá ro z a t - t e rv e z e te t  a K épv ise lő - tes tü le tnek .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kérdése  van-e  valakinek?
Vélemény, ész revéte l?
Aki a ha tá roza t i  j av as la to t  elfogadja,  kérem szavazzon.

A K épvise lő -testü le t 18 igen szavaza tta l a következő határozato t hozta:
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306/2000. (X I .23.) szám ú képv ise lő -tes tü le ti  határozat:

Várpalota  Város  Önkormányzat i  K épv ise lő - tes tü le te  a Po lgárm es te r  által 
e lő te r jesz te t t ,  a pénzbeli és te rmészetben  nyúj to t t  szociá lis  és gyermekvédelmi 
e llá tásokra  b iz tos í to t t  köl tségvetés i  keret  2000. I .-III .  negyedévi fe lhaszná lásáról 
szóló beszámolót

e l f o g a d j a .

28.)  T á j é k o z t a t ó  a g y e r m e k e k  és d i á k o k  s z ü n id e i  e l l á t á s á r ó l  (286.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A b izo t t ság  á llásfoglalásokat kérem.

C s ő v á r i  János:
Az Okta tás i ,  Kul turá lis  és Spor t  B izo t tság  9 igen szavaza t ta l  a ha tá rozati  

j avas la to t  e l fogadásra  javasolja .

S a j t o s  János:
Ino ta  V árosrész  Önkormányzó Tes tü le te  9 igen szavaza t ta l  e lfogadásra  

javasol ja  a h a tá ro za t - te rv eze te t  a K épvise lő - tes tü le tnek .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
K érdése  kinek van?
Vélemény, észrevéte l?
Az Okta tás i ,  Kul turá lis  és Spor t  B izo t t ság  és a R észönkorm ányza t  egyhangú 

támoga tásával  teszem fel szavazásra.  Aki elfogadja,  kérem szavazzon.

A K épviselő-testü le t 18 igen szavazatta l a következő ha tároza to t hozta:

307/2000. (XI.23.) számú képviselő-testületi határozat:

A Képv ise lő - tes tü le t  a gyermekek és d iákok szünidei el lá tásáró l szóló 
t á jékoz ta tá s t  tudomásul  veszi.

A szünidei fog la lkoz ta tás  gazdaságosabbá  és ha tékonyabbá  té te le  é rdekében - 
megfonto lva  az in tézményveze tők  javas la ta i t  is - az a lábbiakat ha tá rozza  el:

1.) A K épvise lő- tes tü le t  célszerűnek tart ja  a 2001/2002 .  tanév tő l  kezdődően  az 
óvodák  és á lta lános  iskolák szünidei ügyeleti  rendszerének  beveze tésé t .
Az ügyelet i  rende t  tanévenként  az in tézményekkel a Po lgárm es te r i  Hivatal  Humán 
K özszo lgá l ta tás i  Irodája  egyeztet i ,  és a K épv ise lő - te s tü le t  a tanévet  e lőkészítő  
ha tá roza tában  hagyja jóvá.

H a t á r i d ő :  az első alkalommal 2001. június,  majd fo lyamatos  
Felelős : Polgármeste r i  Hivatal  Humán Közszo lgá l ta tás i  Iroda,  

in tézményvezetők
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2.) A K épvise lő- tes tü le t  továbbra  is fon tosnak  ta rt ja  a központ i  nyári napközis 
tábo r  m űköd te té sé t  az á lta lános iskolai tanulók  részére .  Megerős ít i ,  hogy a 
személyi és tárgyi  fe lté te lek megte rem téséhez  szükséges  ke re te t  a fe ladato t  ellátó 
in tézmény kö l t ségve tésében  biztosít ja.  Felhívja a s zo lgá l ta tá s t  igénybe vevő 
iskolák igazga tó inak  figyelmét arra, hogy a m űk ö d ésh ez  szükséges  személyzetről  
a rányosan  g o ndoskodn iuk  kell (pedagógus ,  pedagógia i  assz isz tens ,  technikai 
személyzet,  szabadidő  szervező) .

Határidő:  kö l tségve tés  te rvezésének  időszaka 
Fele lős : Leszkovszk i  T ibor po lgárm ester  

D r .F eke te  Antal János jegyző  
in tézm ényveze tők

3.) A K épv ise lő - te s tü le t  felhívja a város i  közm űvelődés i  in tézmények figyelmét,  
hogy a szünidei p rog ram ok  megszervezésében  m űköd jenek  együt t  a közokta tás i  
in tézményekkel,  valamint  kö l t ségve té sükben  ezen fe lada tok ra  is te rvezzenek .

H atár idő:  M unka te rvek  és kö l tségvetés  kész í tésének  időszaka.
E lő szö r  2001-ben.

Fele lős  : Leszkovszk i  T ibor po lgárm es te r  
D r .F ek e te  Antal János  jegyző  
közm űvelődés i  in tézmények vezető i

(16,38-kor D om okos István elment. Létszám: 17 fő )

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A nyi lvános  ülés végéhez  ér tünk. Néhány tá j é k o z ta tó t  sze re tnék  elmondani,  

i . )

A M unkaügyi  K özpon t tó l  16-án m eg k ap o t t  ada tok  szerin t  a városok  
vo n a tk o zásáb an  szere tném elmondani,  hogy V árpa lo tán  az o k tó b e r  20-i állás 
szerin t  8,6 a munkanélküli  ráta.  Sümegen 8,5, Tapolcán  6,5,  Pápán 6,7, 
B a la tonfü reden  4 ,1 ,  Almádiban 5,9, Ajkán 7,4, H erenden  3,4,  Devecserben  10,1. 
A megyei munkanélküli ségi rá ta  á tlaga 6,9.

2.)

A Szindbád Kht-val volt  néhány vi tánk az elmúlt  hónapban. Két dologról  
sze re tnék  tá j é k o z ta tó t  adni.

G ondo lom  a je len lévők  közül is néhányan m egkap ták  az első 
k iad ványso roza to t .  Fel ke lle tt  szólí tanom az ügyveze tő  ura t ,  hogy a 
c ímerhasznála t  rende le tben  szabá lyozott .  Az e lőál l í tandó mennyiség,  a 
c ímerhasznála t  idő ta r tam a  és a felelős személy nevét ha közli,  akko r  ha tá roza tban  
közlöm, hogy mennyit  kell f izetniük azér t ,  hogy használhassák.
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H ozo t t  a Képvise lő- tes tü le t  egy ha tá roza to t ,  miszer in t  az újság  pályázta tásáva l 
kapcso la tos  teendők  ellátását  ők végzik,  de az ö sszeg  a miénk. Az első 
megje lenés után kaptam majdnem negyedmill iós számlát,  kér tem az ügyvezető  
urat ,  hogy a jövő  tekin te tében, ha mi fizetünk, ők rendelnek, a k k o r  egyeztessünk.  
Nekem személy szerint  senki munkájával semmi prob lémám nincs.  Hirdetésre,  
rek lámra  600 .000 for int  volt ebben az évben a kö l t ségve tésünkben .

A Soproni Bányászati  Múzeum igazgató ja  fe lh ívott ,  hogy helyt  adtak a kht. 
működéséhez,  és Huszárné  Évát nem engedik be az irodájába .  Mondtam ,  hogy 
nem kívánok rész t  venni a vitájukban, rendezzék  egymás közöt t .

Az újsággal kapcsola tban  megjelent  h irdetésekkel nem k ívánok  foglalkozni,  
pos tás  voltam. A M araton  Lapcsopor t  komplex a ján la to t  idekü ldö t t ,  egy kisebb 
árút.  M inősí te t te  a kht, hogy később jö t t  be. Ott  van ra j ta  a jobb  felső sarokban a 
dátum, hogy 14-én a Hivatalba érkezett .  Az Okta tás i ,  Kul turá l is  és Sport  
B izo t t ság  javas la ta  a perdöntő  ebben.

3.)

Jegyző úrtól  és egy-két szakér tő  ko l leganőtő l  kap tam  az in formáció t,  hogy 
b izo t tság i  ülésen egyes kül tagok nem emlékeznek arra ,  hogy az elmúlt  4-5-10 
évben itt új munkahely  jö t t  volna  létre.  Tegnap 3 kft -nél ,  és a KGYLP 
parancsnokánál  é rdeklődtem, akik az elmúlt 2 évben hoz tak  lé t re  munkahelyet 
Várpalo tán .

Csizmadia  Géza  ezredes  úr tá jékoz ta tá sa  szer in t  a K G Y LP V árpa lo tá ró l  másfél 
év a latt  a számítás technikai közpon tba  felvett  36 fő civilt .  Polgár i  a lka lmazot ta t  
az elmúlt  hét végéig  felvett  3 8 főt , sze rződéses  jogv iszonyba ,  tehá t  hivatásos  
ka tonai  á l lományba 35 főt. Ez 109 új munkahely a K GYLP jó v o l tábó l ,  melynek 96 
%-a  várpalo ta i  ál landó lakos.  20 főnek most van fo lyamatban  a felvétele,  akik 
civil ő rző -védőkén t  a lőtéri ob jek tumok védelmét  fogják  ellátni.  Tehát december 
3 1 -el ez 129 új munkahely .

A volt  Bakonym űvek  te rü le tén  je len pil lanatban JS C H  K észü lékgyár tó  Kft. 120 
főt  alkalmaz, főá llású  teljes munkaidős  munkakörben ,  és 20 fő fe lvéte lének a 
hirdetménye je len ik  meg hé tvégén a Szuperinfóban.

A Ruházati  Texti l  Kft.  a képújságban  folyamatosan hirdet .

A Hohen loher  Spec iá lbútor  Kft.  40 főállású do lgozóval  dolgoz ik ,  tavasszal  
várha tó  je len tősebb  lé tszámbővítés.  Az öntöde ,  1998. augusz tu s  1-jével lett 
indítva 50 fővel.  Ez két  év alatt  239 főállású stabil munkahelyet je lent.

4.)

A he lyőrség  pa rancsnok  úrral fo ly ta to t t  tá rgyalás  e redm ényekén t  szere tném a 
t i sz te l t  t év énézőke t  és Önöket képvise lő tá rsaim tá jékozta tn i ,  hogy a Zichy 
kastély  beüzemelése ,  á ta lakítása  egy-ké t hónapon belül beindul,  katonai



{

igénybevéte lű  lesz a jövőben  is. A legfelső épület  miatt  a környező  lakosságnak  
jo g o s  igénye jö t t  be, hogy zaj van éjjel-nappal.  A központ i  kl ímaberendezés  
gépeivel volt p robléma és bemér te  a Közterü le t - fe lügyele t .  Az a számítás technikai 
pont te l jes lé tszámmal dolgozik ,  és a csúcsközpon t  a p ro tokol l  irodákkal,  a 
KG Y LP veze tő inek  irodáival egyér te lm űen a Zichy kasté lyban  kerül kialakításra.  
N apokon  belül k iürí tésre  kerül a t i sz tiszálló ,  te l jes felújí tássa l ,  átépí téssel ,  
m ög ö t te  vele párhuzamosan  kiépíte tt  ké tsz in tes  épü le t te l ,  180 fős tiszti,  
t i sz thelye t tes i  szá llodát hoznak lé tre tel jes ö s szk o m fo r to s  szobákkal.

Az elmúlt  hét év fő témája  volt,  hogy ott  van a két  emeletes  ház. A 30-as 
épüle t  két  évvel eze lő t t  meghirdetésre ,  e ladásra  került ,  mos t  jav í t ják  a másiknak a 
te te jé t ,  hogy a minimum kr i tér iumnak megfeleljen,  és decemberben  meghirde tik 
azt  is. Az e lő t te  lévő köz terü le t re ,  és a M andu lás ra  rányúló  köz te rü le t re  az 
igényünket  be fogjuk  je lenteni,  e rre  lehe tőségünk  van, hogy ezt  a két  köz terü le te t  
megkapja  a város .

5.)

Reiz inger  Károly  a Gábor  Áron nyugállományú klub e lnökétő l  k apo t t  a te s tü le t  
k ö szö n e té t  a t ám oga tásé r t ,  a hivatal  do lgozóinak  köz rem ű k ö d éséé r t ,  az ügyben, 
hogy kellemesen tö l thessék  p ihenőidejüket.

6 .)
P é t e r  Is tvánné:
Kovács  Árpád az Állami Számvevőszék  elnöke m egkeres te  a köz igazga tás  

h iva ta lveze tő i t ,  mert  az Állami Számvevőszék  a pá r tok  m ű ködésé t  vizsgálta ,  és 
azt  a he ly te len gyakor la to t  á l lap í to t ta  meg, hogy a p á r to k n ak  az önkormányzat  
ingyenesen  j u t t a t o t t  ingatlanokat.  Ezzel kapcso la tban  a h iva ta lveze tő  asszony 
figyelmét felhívta elnök úr, hogy - azt hiszem, hogy mindenki elő tt  ismeretes,  
tö b b szö rö sen  mi le is ír tuk -, a pá r t tö rvény  t i l t ja a pá r tok  tám oga tásá t .  Abban az 
ese tben  ha önkormányzat i  he ly iséget ingyenesen ju t t a t  az önkorm ányza t  az is 
t á m o g a tásn ak  minősül.  Tavalyi  évig ezt a fa jta  é rve lésünke t  e l fogadva  a tes tü le t  
nem á l lap í to t t  meg olyan dön tés t ,  hogy a pá r to k  ré szé re  helyiség b iz tos í tásá t  
indoko l tnak  t a r to t t a  volna. Sajnálom, hogy D om okos  úr  elment,  mert  neki volt 
tö b b szö rö se n  e lő te r je sz tése  ez. A múlt évben e l fogad ta  a Képv ise lő - te s tü le t ,  hogy 
haszonkö lcsön  formájában a Közüzemi Kft. j u t t a s s a  a pá r to k  részé re  az ingatlant,  
amit  azt  je lenti ,  hogy bérleti  díj nélkül,  csak a működési  kö l t sége i t  kell fedezni.  
Elnök  úr felh ívta h iva ta lveze tő  asszony figyelmét,  hogy ezt  a fajta gyakor la to t  
meg kell szünte tn i ,  az így k a p o t t  tám oga tás t  a párt  vagy visszafizet i ,  vagy adók 
m ódjá ra  be lesz hajtva.  Ezt majd az Állami Szám vevőszék  fogja  megál lapítani .  Ha 
i lyenre sor  kerül,  akkor  nemcsak  vissza kell f izetni ezt  a díjat,  hanem a párt  
kö l t ségvetés i  tám o g a tásá t  is ezzel csökkenteni  fogják.  Jegyző úr  ezt a levelet  az 
é r tekez le ten  kap ta  h iva ta lveze tő  asszonytó l.  Ez  a k öve tkező  pá r toka t  érinti 
vá rosunkban:  SzDSz, MDF, MIÉP.

A másik dolog,  amit sze re tnék  kérni: úgy tudom,  hogy minden képviselő 
m egkap ta  a m unka te rvhez  való javas la t ra  való invitálást ,  aminek ma já r t  le a 
ha tá r ideje .
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B á t o r  An ta l:

Tegnap vol tam ismételten Budapes ten  a Közüzemi Kft privat izálásával 
kapcsola tban .  Az anyag gyakorla ti lag  hónapok  óta  kész,  a priva tizá lás  része, 
e l ju to t tunk  oda,  hogy tovább nem húzzuk, és a decemberi  ülésen a Képviselő- 
te s tü le t  elé te rjesz tjük.

8)

J á m b o r  Attila:
Szere tném megkérdezni B á to r  a lpo lgárm este r  ura t ,  hogy a japán  kölcsön 

v is szaté r í tésével kapcsola tban  mi a helyzet?

B á t o r  Antal:
Tegnap voltam ugyancsak a Környeze tvédelmi  Min isz té r iumban, szere ttem 

volna Ligetvár i  ura t  elérni, de különböző ok miatt  a fe lté te les  megbeszélés  
időpont ján  nem tud o t t  jelen lenni. Diószegi  Ágnessel  tá rgyaltam,  és a személyi 
t i tkárával Szlávik Pé te r  úrral . A minisztérium, i l letve Ligetvári  úr  annál többe t  
már  nem tud tenni,  mint amit eddig m egte t t ,  9 éves m ora tó r ium ot  javaso l t  a 
gazdasági és a pénzügyminisz te r  uraknak, o t t  szüle tik  döntés .  Amit tudok: a 
Pénzügymin iszté r ium nem különösebben  tám oga t ja ,  ami egyébként  ér the tő .  Jövő 
héten,  vagy azt  köve tően  ismételten  bekéred zk ed ü n k  a Pénzügymin iszté r ium 
il le tékes  főosz tá lyához ,  és megpróbáljuk meggyőzni őket ,  hogy ezt  a 9 évet 
támogassák .  Ennek itt nem sok esélye van. Amin ők most  do lgoznak  az két  
variáció.  Az egyik az, hogy csökken te t t  f izetéssel  indulnánk, tehá t  jövő re  
kif izetnénk 1 %-o t ,  2002-ben  2 %-o t ,  ez úgy 7-8 évig kifutna,  és u tána  a többit  
kel lene  fizetni. Ez a Pénzügyminiszté rium javas la ta .  A másik javas la t  a 9 éves 
morató r ium. Ez t  próbáljuk el fogadta tni  Gyapay úrral ,  és abban maradtunk,  hogy 
megint egy poli t ikai  offenzívát indítunk, m egkeressük  a pá r tok  elnökei t .

F a z e k a s  Is tván:
Az eredeti  feladat,  amivel a tes tü le t  megbíz ta  B á to r  urat ,  tehá t  a japán  kölcsön 

vis szaf ize tésének  az e lengedése ,  abban tö r t én t - e  e lőre lépés ,  tá rgyalás?

B á t o r  Antal:
Jelenlegi á l lapo tokban  az e lengedést  nem célszerű erő lte tn i ,  az mindenhol 

bezár t  kapukat  ad. Azt én is beláttam, hogy az e lengedés  elég nagy poli t ikai  
vihart  kavarhatna ,  ugyanis nem mi vagyunk az egyetlen önkormányzat ,  akinek 
valamilyen t a r to zása  van az állam felé. Ezt  nem merik felvállalni . Olyan személy,  
aki leírta, hogy igen, támogat ja ,  amikor személyesen m egkeres tük ,  akkor  azt 
mondta ,  hogy igen leírta,  de azt azért  ne vegyük olyan komolyan. Én nem tudom 
elképzelni ,  hogy nekünk most azt  mondanák, hogy elengedik.  Ahhoz egy komoly 
vizsgála t  kell, be kell bizonyítani,  hogy mi komoly gondban  vagyunk,  az 
elviselhetőség határán já ra t juk  az adókat .  Egyenlőre  én azt hiszem, hogy ha 2010- 
ig valahogy megkapnánk,  az a csúcs lenne,  ami egyébként nem elérhete tlen.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Akkor  most már ér the tő ,  hogy miért  három a lternat ívás  volt  a T ö rzsök  féle és a 

Leszkovszki féle e lőte rjesz tés :  mora tóriumi to lás ,  tők ecsö k k en tés  és el törlés?

7.)


